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Prinášame vám najdôležitejšie udalosti týždňa

Tajné stretnutie u prezidentky – čo chystá Čaputová s Pellegrinim?

V piatok vyšla na povrch informácia o tom, že prezidentka Zuzana Čaputová sa tajne stretla s lídrom
opozície Petrom Pellegrinim.

Podľa vládneho poslanca a podpredsedu parlamentu Gábora Grendela, niektoré médiá sa o tom mali
údajne dozvedieť a chceli o stretnutí informovať, ale po zásahu prezidentkiných aktérov dostali
stopku.

Ďalšou zvláštnosťou je to, že v ten istý deň ako Peter Pellegrini v rádiu vyzval starších občanov k
očkovaniu a dištancoval sa od extrémistov, prezidentka Zuzana Čaputová skritizovala premiéra
Eduarda Hegera za manažovanie koaličných vzťahov a pandémie.

A to všetko sa stalo len pár dní pred spomínanými udalosťami, keď prezidentku tajne navštívil v jej
úrade Peter Pellegrini.

A k tomu si ešte pridajme hlasovanie Pellegriniho a jeho poslancov za segregačný zákon o 300
eurách len pre poslušných – zaočkovaných dôchodcov.

Možno je to všetko len náhoda. No trochu si zakonšpirujme, pokiaľ ešte môžeme – kým ešte
ministerke pravdy Márii Kolíkovej neprešiel zákon, podľa ktorého za takéto “nepravdy” môžeme
skončiť na 10 rokov vo väzení.

Je všeobecne známe, že Prezidentka Čaputová má s Petrom Pellegrinim dobré vzťahy. Pellegrini
dokonca vo štvrtok v televíznej relácii Na hrane na TV JoJ kritizoval poslanca SMERu Ľuboša Blahu
za to ako kritizuje Čaputovú.

Keďže stretnutie Čaputovej s Pellegrinim bolo tajné, určite neriešili len nejaké štandardné politické
veci. Zrejme riešili niečo, čo musí zostať len medzi ich štyrmi očami a štyrmi ušami. Niečo, čo nie je
úplne s “kostolným poriadkom.”

Známym faktom je aj to, že Čaputová má blízko k Sorosovým kruhom – koniec koncov pracovala v
mimovládke financovanej nadáciou Georga Sorosa. A rovnako má blízko k americkej ambasáde.

Čaputovej a zrejme aj niekomu v jej pozadí došlo, že súčasná dezolátna vláda (napriek tomu, že v
zahraničnej politike je poslušná) nemá perspektívu. Má vyše 80 %-tnú nedôveryhodnosť u
obyvateľstva a zmieta sa v neustálom chaose.
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Je preto potrebné nájsť niekoho perspektívneho – samozrejme s liberálnymi hodnotami – a presne na
to sa hodí líder strany Hlas-SD, Peter Pellegrini.

Ešte ho však zrejme bolo potrebné poriadne vyškoliť. Možno to bolo niečo za niečo. Ja budem
kritizovať súčasnú vládu, budem sa ju snažiť čím skôr dať dole a ty ma nepriamo podporíš tým, že v
budúcich prezidentských voľbách nenominuješ žiadneho kandidáta. A rovnako nepôjdeš so SMERom,
ani s extrémistami do vlády. Vytvoríš liberálnu koalíciu Hlas-SaS-PS.

Samozrejme, zatiaľ je to len konšpirácia, no ako sa hovorí – čo je dnes konšpiráciou sa o niekoľko
mesiacov môže stať pravdou.

Pokrytecký bojkot čínskych olympijských hier

Na túto situáciu sa hodí staré známe príslovie “zlodej kričí chyťte zlodeja”.  Spojené štáty americké
oznámili, že budú diplomaticky bojkotovať zimné olympijské hry v Číne. Znamená to, že síce
športovci sa hier zúčastnia, no americkí politici a diplomati do Číny neprídu.

Ilustračné foto: Návštevníčka kráča okolo log pre zimné olympijské hry a paralympijské hry 2022 v
Pekingu

Američania, respektíve administratíva prezidenta Joea Bidena, argumentuje tým, že Čína porušuje
ľudské práva – najmä voči Ujgurom. Kritizujú aj čínske územné nároky na ostrov Taiwan – ktorý je
však oficiálne čínskym územím.

Pozrime sa však kto to hovorí. Spojené štáty americké sú posledná krajina, ktorá má čo hovoriť o
dodržiavaní ľudských práv a územnej suverenite krajín.

Sú to Američania, ktorí vojensky napádajú jednu krajinou za druhou – v poslednom období napríklad,
Irak, Líbya, bývalá Juhoslávia, pred tým Afganistan a podobne. Zavraždili tam státisíce ľudí – o
nejakých ľudských právach teda nemôže byť ani reč.

K americkému bojkotu sa samozrejme pridali aj ich satelity ako Veľká Británia, Austrália, Nový
Zéland, či Kanada. Je pravdepodobné, že sa pridajú aj krajiny Európskej únie, vrátane Slovenska.

Neúčasť na olympijských hrách už potvrdila slovenská prezidentka Zuzana Čaputová (kto by to od
tejto hovorkyne americkej ambasády čakal, že?) a dodala, že sa stotožňuje s argumentmi USA.

Nuž, pani Čaputová si asi nevšimla, že je prezidentkou krajiny, v ktorej sú ľudia segregovaní na dve
kategórie – očkovancov, so všetkými výhodami a neočkovancov s takmer žiadnymi.
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A nevšimla si ani to, že je prezidentkou krajiny, v ktorej za záhadných okolností umierajú hrdinovia
vo väzbe (generál Milan Lučanský), a v ktorej sú podľa správy SIS manipulované trestné stíhania
pomocou výpovedí univerzálnych kajúcnikov.

Starajme sa v prvom rade o dodržiavanie ľudských práv u nás a celkovo na Západe a nie v Číne.

Je evidentné, že porušovanie ľudských práv v Číne je len zámienkou a ide tu čisto o konkurenčný boj.
Spojené štáty pochopili, že Čína sa derie na pozíciu svetovej veľmoci číslo jeden a preto sa
všemožnou propagandou snažia Čínu zdiskreditovať. A naši užitoční ….. Američanom radi poslúžia.

Vládne opatrenia nemajú hlavu ani pätu

Vládna koalícia schválila oparenia v boji s pandémiou, ktorým snáď nerozumie ani ona sama. Najprv
chceli dať výhody očkovaným. Pod ťarchou zlej situácie však schválili lockdown pre všetkých.

Bol to však taký mačkopes, ktorý ničomu nepomohol. A bol samozrejme nezmyselný. Napríklad v
jednom a tom istom obchode ste si mohli kúpiť obuv, oblečenie už však nie.

Kým obchody predávajúce len oblečenie museli mať zatvorené, zahraničné obchodné domy mohli na
oblečení veselo zarábať. Až sa javí, že tu ide o cielenú likvidáciu malých slovenských obchodníkov.

Lockdown sa mal po 10-tich dňoch prehodnotiť. Keďže situácia sa nezlepšila, odborníci navrhovali
ďalšie sprísnenie pravidiel pre všetkých. Čo však urobila vláda? Uvoľnila opatrenia pre očkovaných a
neočkovaným ešte sprísnila.

A prijala ďalšie nezmysly ako napríklad to, že očkovaní a prekonaní môžu ísť na lyžovačku, no
nemôžu ísť na vianočnú návštevu svojich rodín.

Na snímke kontrola covid pasov pred vstupom do predajne v Košiciach 10. decembra 2021

Režim OTP v drvivej väčšine prípadov zmenila na OP – teda očkovaní a prekonaní, pre ktorých budú
otvorené takmer všetky obchody. Neočkovaní a neprekonaní majú jednoducho smolu. Tí sú občania
druhej kategórie. Samozrejme majú jednu výnimku – môžu ísť do práce – ak sa otestujú. Však jasné,
ako inak – dane neočkovaní musia platiť aj napriek tomu, že im vláda upiera práva a slobody.

Inak, všimnime si ten posun. Kým ešte pred rokom na Slovensku vybuchovali “atómové bomby” –
vláda argumentovala, že testovanie aj keď s nepresnými antigénovými testami chráni ľudí, dnes už na
vstup do obchodu nestačí ani presnejší PCR test, ktorý jasne ukáže či daný človek je infekčný alebo
nie. Dnes stačí byť očkovaný roznášač a máte povolený vstup kdekoľvek.

Je viac než zrejmé, že vláde nejde o potlačenie pandémie ale o stupídny nátlak na ľudí, aby sa dali
zaočkovať. A vláda to ani neskrýva. Tomu sa hovorí zločin proti ľudskosti.

Progresívni extrémisti sa našli v správe SIS

Slovenská informačná služba (SIS) prednedávnom zverejnila správu o činnosti SIS za rok 2020.
Našla sa v nej predsedníčka strany progresívne Slovensko, Irena Bihariová.

V správe SIS sa totiž okrem iného píše:

“Činnosť stúpencov ľavicovoextrémistických (LEX) subjektov v SR bola zameraná predovšetkým na
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kritiku a zosmiešňovanie predstaviteľov slovenskej pravicovoextrémistickej (PEX) scény, čo súviselo
najmä s politickými aktivitami PEX subjektov. Jednou z najviditeľnejších aktivít LEX scény bola snaha
o narušovanie verejných predvolebných stretnutí kandidujúcich predstaviteľov PEX subjektov vo
voľbách do NR SR.”

“Hlavní predstavitelia LEX scény v SR sa intenzívne prezentovali témou ochrany životného
prostredia, resp. klímy, ako aj podporou rodovej rovnosti a nastoľovaním problematiky legislatívneho
zakotvenia reprodukčných práv.”

Na snímka predsedníčka Irena Bihariová z politického hnutia Progresívne Slovensko (PS)

Ako sa hovorí “trafená hus zagágala” a Bihariová sa v správe SIS našla. Aj keď SISka odmieta
povedať, koho konkrétne označili za ľavicových extrémistov, každému je zrejmé, že Bihariová má
pravdu.

Konečne máme čierne na bielom potvrdené, že ultraliberálna strana progresívne Slovensko je
extrémistická. Človek však nemusí byť ani odborník, aby na to prišiel. Ak sa predstavitelia
progresívcov správajú ako nepríčetní hulváti – narúšajú mítingy svojich politických oponentov, volajú
po obmedzovaní slobody prejavu a radikálne volajú po povinnom očkovaní rýchlokvasenými
vakcínami, sú extrémisti, či sa im to páči alebo nie.
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